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 Protokół nr 146/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 11 lutego 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/.  
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku, pani Barbara Orłowska – inspektor oraz pan Andrzej Korecki – naczelnik 
Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Wicestarosta poprosił pana Wodarę o wyjaśnienie kwestii dotyczącej planowania 
otworzenia dwóch nowych kierunków kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku. Poinformował, że o powyższej sprawie dowiedział się przez przypadek. Dodał, 
że na spotkaniu z kierownikami prosił, żeby takie kwestie były w pierwszej kolejności 
ustalane z Zarządem Powiatu. Stwierdził, że sytuacja się powtórzyła, ponieważ w poprzednim 
roku o nowych kierunkach Zarząd dowiedział się dopiero przy zatwierdzaniu planu naboru. 
Nadmienił, że planowanie otworzenia nowych kierunków wiąże się m.in. z zapewnieniem 
odpowiedniego wyposażenia, kadry oraz praktyk uczniowskich. Ponadto dodał, że z wiedzy 
jaką posiada wynika, iż nowe kierunki są już promowane w gimnazjach.  
Pan Wodara wyjaśnił, że na chwilę obecną zbierana jest informacja czy kierunki, o których 
mowa powyżej będą miały powodzenie. Dodał, że planuje się otworzyć w zasadniczej szkole 
zawodowej w klasie wielozawodowej kierunek - operator maszyn do przetwórstwa tworzyw 
sztucznych. Wyjaśnił, że wynika to m.in. z rozmów z lokalnym przedsiębiorcą, który nie 
może znaleźć pracowników do obsługi maszyn do przetwórstwa tworzyw sztucznych. 
Ponadto poinformował, że planuje również otworzyć kierunek – technik urządzeń i systemów 
energetyki odnawialnej. Wyjaśnił, że ma wstępne ustne zapewnienie od firmy EXPOM w 
Kurzętniku w kwestii utworzenia warsztatów szkolnych na bazie w/w przedsiębiorstwa. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że Zarząd po raz kolejny został postawiony przed faktem 
dokonanym. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy jest zabezpieczona kadra do nauczania przedmiotów 
zawodowych. 
Pan Wodara wyjaśnił, że dwóch nauczycieli zadeklarowało podjęcie studiów 
podyplomowych.  
Pani Trzaskalska stwierdziła, że jeżeli nauczyciele podejmą studia od września to nie będą 
posiadali uprawnień do nauki zawodu, ponieważ takie uprawnienia będą mieli dopiero po 
ukończeniu studiów. Ponadto dodała, że otworzenie kolejnego kierunku kształcenia związane 
jest z dodatkowymi kosztami.  
Pan Wodara wyjaśnił, że jedynym kosztem jaki był planowany to koszt utworzenia 
warsztatów szkolnych. Dodał, że jeżeli uda się sfinalizować rozmowy z przedstawicielami 
przedsiębiorstwa EXPOM, to szkoła nie będzie ponosić dodatkowych kosztów.  
Pan Wicestarosta zapytał, jakie jest zainteresowanie młodzieży gimnazjalnej w/w kierunkami. 
Pan Wodara odpowiedział, że jest duże zainteresowanie kierunkiem – technik urządzeń i 
systemów energetyki odnawialnej zarówno wśród uczniów jak i nauczycieli.  
Pan Wicestarosta zapytał pana Wodarę do jakich oddziałów jest planowany nabór w roku 
szkolnym 2014/2015. 
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Pan Wodara odpowiedział, że nabór planuje się do oddziałów:  technik ekonomista, technik 
informatyk, technik żywienia i usług gastronomicznych, technik cyfrowych procesów 
graficznych oraz technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej. Zasygnalizował, że 
jeżeli nabór będzie na podobnym poziomie lub będzie większy to może wystąpić problem z 
pomieszczeniem wszystkich uczniów.  
Pan Wicestarosta poinformował, że ze sprawozdania z dodatków uzupełniających dla szkół za 
rok 2013 wynika, iż ZSZ w Kurzętniku  nie osiągnął średnich wynagrodzeń nauczycieli na  
kwotę 130 000 zł. Dodał, że jeżeli dyrektor nie zaplanuje organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w sposób właściwy, to Zarząd nie przyjmie zaplanowanego arkusza 
organizacyjnego. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że w powyższej szkole jest prowadzona zła polityka kadrowa, 
zauważalny  jest przerost zatrudnienia.  
Pan Jabłoński dodał, że w powyższej kwestii muszą być prowadzone konsultacje pomiędzy 
Zarządem a dyrektorem szkoły.  
Pani Trzaskalska i pan Głowacki przychylili się do stwierdzenia pana Jabłońskiego. Pan 
Głowacki dodał, że zabrakło rozmowy pomiędzy Zarządem a dyrekcją. Ponadto stwierdził, że 
był już sygnalizowany problem lokalowy, wiec należy zastanowić się czy otwarcie kolejnego 
kierunku nie będzie generowało dodatkowych kosztów.  
Pan Wicestarosta poinformował, że Zarząd nie jest przeciwny inicjatywie tworzenia nowych 
kierunków, natomiast musi wiedzieć o takich planach przed rozmowami z Wojewódzką Radą 
Zatrudnienia, czy też z  młodzieżą. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że konsultacja z Wojewódzką Radą Zatrudnienia w sprawie 
powyższych kierunków może być kontynuowana, natomiast jeżeli chodzi decyzję w sprawie 
otworzenia nowych kierunków to będzie ona podjęta przez Zarząd w najbliższym czasie. 
Ponadto poprosił pana Wodarę, żeby przekazał Zarządowi informację dotyczącą decyzji 
przedsiębiorstw co do organizacji warsztatów szkolnych oraz jakie będą ewentualne koszty 
związane z utworzeniem dodatkowych kierunków.  
Pan Wodara poinformował, że chciałby żeby szkoła miała bogata ofertę edukacyjną, dlatego 
też zostały podjęte działania związane z powyższymi kierunkami.  
 
/pan M. Wodara, pani B. Orłowska oraz p. A.Korecki opuścili posiedzenie/ 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 144/2014, 
145/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było wyrażenie zgody na podpisanie 
oświadczenia o gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” oraz 
na podpisanie wystąpienia realizatora programu o przyznanie środków PFRON na 
realizację powyższego programu.         
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska wyjaśniła, że oświadczenie dotyczy wyrażenia zgody na kontynuację udziału 
w programie „Aktywny samorząd”. 
 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na podpisanie oświadczenia. Za głosowali: M. Buliński, 
K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Oświadczenie oraz wystąpienie stanowią załącznik nr 3. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego z 
zakresu działań na rzecz osób niepełnosprawnych pn. Prowadzenie konsultacji i terapii 
dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin w zakresie działań opiekuńczo – 
wychowawczych.  
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i  
Nieruchomości/  
 
Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożona została tylko jedna 
oferta tj. Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski. Przyznano dotację w kwocie 
4000 zł. Dodała, że zajęcia odbywać się będą raz w miesiącu. Ponadto w ramach zadania 
prowadzona będzie grupa wsparcia „Razem łatwiej” dla rodziców lub opiekunów dzieci. 
Planowany jest również 5 dniowy wyjazd integracyjno-rekreacyjny do Białego Dunajca. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie zdrowego stylu życia. 
 
Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożonych zostało 6 ofert na 
łączną kwotę 9 969 zł, wybrano 4 oferty ( łączne dofinansowanie – 4 000 zł) tj. : 
1. Nowomiejskiego Klubu Sportowego /kwota dotacji - 1 150 zł/, 
2. Polskiego Czerwonego Krzyża /kwota dotacji - 1 150 zł/, 
3. Nowomiejskiego Stowarzyszenia „Salveo” /kwota dotacji - 1 000 zł/, 
4. Stowarzyszenia „Przyjaciel szkoły” /kwota dotacji - 700 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim.  
 

Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożone zostały 3 oferty na 
łączną kwotę 4. 828 zł,  wybrano 3 oferty (łączne dofinansowanie – 3  000 zł) tj. : 
1. Koła Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu /kwota dofinansowania - 600 zł/, 
2. Stowarzyszenia „Klub Seniora” /kwota dofinansowania - 1 200 zł/, 
3. Stowarzyszenia Dla Ostrowitego i Okolic „Iskra Wzajemności” /kwota dofinansowania -    
1 200 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego z 
zakresu działań na rzecz osób niepełnosprawnych pn. Aktywizacja niepełnosprawnych.  
 

Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożonych zostało 6 ofert na 
łączną kwotę 12.295 zł, wybrano 4 oferty (łączne dofinansowanie -  4 000 zł) tj. : 
1. Towarzystwa Przyjaciół Dzieci /kwota dofinansowania - 1 000 zł/, 
2.  Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów /kwota dofinansowania - 1 000 zł/, 
3. Stowarzyszenia „Rozwiń Skrzydła” /kwota dofinansowania -  1 000 zł/, 
4. Stowarzyszenia „Klub Seniora”  /kwota dofinansowania -  1 000 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Pani Haska poinformowała, że nie wpłynęła żadna oferta na zadanie dotyczące prowadzenia 
świetlicy dla dzieci w trudnej sytuacji materialnej. 
 
Informacja dotycząca ofert złożonych przez organizacje pozarządowe stanowi załącznik nr 4. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Bankowi 
Spółdzielczemu w Brodnicy Oddział w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/    w sprawie zakupu nieruchomości położonej przy ul. Grunwaldzkiej. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że wpłynęło pismo państwa /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym 
i Spraw Obywatelskich/   stanowiące załącznik nr 5 dotyczące zakupu nieruchomości położonej 
przy ul. Grunwaldzkiej /parking/.   
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia czwartego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. Grunwaldzkiej stanowiącej 
własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen wywoławczych, wadium oraz 
powołania komisji przetargowej.  
 
Zarząd ustalił cenę wywoławczą w wysokości 182 000 zł oraz powołał komisję przetargową, 
w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Jolanta Domżalska  
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Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w Zespole 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska wyjaśniła, że aneks nr 6 związany jest ze zmniejszoną liczbą uczniów w 
szkole policealnej. Dodała, że w projekcie uchwały przy aneksie jest błędna informacja, która 
mówi iż jest on związany z zakończeniem przedmiotu zarządzanie systemami bhp, ponieważ 
taką informację uzyskano z ZSZ w Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks nr 5 związany jest z powrotem ze zwolnienia 
lekarskiego pedagoga szkolnego oraz z upływem okresu nauczania indywidualnego ucznia       
I klasy Liceum Ogólnokształcącego.  
Pani Orłowska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Przeradzkiej – Martko – dyrektor ZS 
im. C. K. Norwida dotyczący przyznania indywidualnego nauczania dla ucznia I klasy 
Liceum Ogólnokształcącego. Wyjaśniła, że powyższa kwestia zostanie uwzględniona w 
aneksie nr 6, który zostanie przedstawiony Zarządowi w najbliższym czasie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się wykazem imprez 
sportowych roku szkolnego 2013/2014. 
 
Pan Korecki szczegółowo omówił wykaz imprez sportowych roku szkolnego 2013/2014. 
Pan Jabłoński poprosił, żeby wykaz przekazać również panu Andrzejowi Andrzejewskiemu – 
przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia. 
 
Wykaz imprez stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie określenia formy sprawozdań budżetowych przekazywanych przez 
kierowników jednostek budżetowych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
 
Czternastym punktem zapoznanie się z uchwałą RIO.IV-0120/45/14 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22.01.2014r. 
 
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 7. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Trzaskalska poinformowała, że w dniu 1 lutego spalił się dom wielorodzinny w 
miejscowości Montowo. Spłonął cały strych budynku, zalane zostały wszystkie mieszkania, 
cztery rodziny zostały bez dachu nad głową. Dodała, że w dniu 5 lutego złożyła wnioski do 
Rady Powiatu w imieniu poszkodowanych z prośbą o wsparcie i pomoc w wyremontowaniu 
domu. Nadmieniła, że dom uległ poważnemu zniszczeniu i nie nadaje się do zamieszkania. 
Poinformowała, że w chwili obecnej osoby poszkodowane pomieszkują kątem u rodziny i 
znajomych.  
Pani Sekretarz poinformowała, że w przedmiotowej sprawie na najbliższe posiedzenie 
Zarządu zostanie przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu. 
 
                                                                                                                Członek Zarządu 
                                                                                                                  Marcin Buliński 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


